
Referat fra bestyrelsesmøde den 20. september 2023 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Er godkendt 

2. Valg af referent. 

Bettina blev valgt 

3. Godkendelse af referatet fra sidst 

Referatet fra den 20. september 2023 blev godkendt 

4. Orientering fra formand  

Venter på en procesplan vedr. Rema 1000 fra Vores Bolig 

5. Opsummering på igangværende 

 Ladestander 

Afventer tilbud fra Clever, Eon og ok 

 Trailer parkering 

Den bliver tegnet op til næste beboermøde samt tale med Varmemestrene om 

hvilken underlag der skal være.  

 Vinduer mod parkeringspladsen. 

Der er blevet bedt om et tilbud om efterisolering.  

 Fast parkeringsplads  

Vi er ved at udarbejde et forslag til beboermødet i januar 2024 

 Råderetskatalog 

Vi arbejder på et råderetskatalog men det er en stor omgang.  

Har fået et tilbud om nyt låsesystem til containergården.  

 Skal vi så også afskaffe vores skattesystem, alene fordi at der er dem der 
snyder i skat? Nej vel. 

 Hvis en lejer for en handicapparkering betyder det kun, at med den samme bil 
får en bedre fast placering. Derfor bliver der ikke lagt beslag på flere 
parkeringsbåse. 

 Er det her et spørgsmål bestyrelsen vil stå samlet om, eller skal jeg tage 
spørgsmålet op alene på beboermødet? 

 På denne baggrund ønsker jeg spørgsmålet behandlet på et bestyrelsesmøde, 
inden vores beboermøde. 

  

6. Evt. 

Vi har fået græsningsrapporten fra Landsbyggefonden, men vi mangler lidt 

oplysninger om hvordan den skal læse den.  

7. Næste møde.  

Pia skriver ud om næste møde. 

 


